
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-02-17, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 17 februari 2011 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 25 februari 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V) 

 

 
Ersättare: 

 Per Hallberg (M)  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Louise Ajnesjö (M)  

Gustav Johansson (M)   

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz, Eva Olofsson, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar 

Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Nikolina Bucht från roteln. 



  

 
 § 7 

Långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet. Svar på remiss 
Dnr E2010-000-01572 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av idrottsnämndens 

 förslag till ”Långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet” med 

 exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 20 januari 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Österberg Svanelind m.fl. (S) och 

Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Planen ”Långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet” är viktig. Vi ser dock en 

 risk att majoritetens skattesänkningar medför besparingar som försämrar 

 förutsättningarna för att planen ska gå att upprätthålla. Vi menar att i dagens allt 

 mer stillasittande samhälle är ett väl utvecklat idrottsliv och i förlängningen en 

 god folkhälsa överordnat skattesänkningar 

 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 

 Idrottsförvaltningens förslag till långsiktig plan är i huvudsak väl genomarbetad 

 och framåtblickande. I planen framgår till exempel att både barn och vuxna är 

 mer intresserade av friskvårdsanläggningar än av anläggningar för tävlingsidrott. 

 Inför framtida planering av bostadsområden bör man ta hänsyn till detta. 

 

  Vi anser att staden bör tillämpa områdesplanering där man tar hänsyn till 

 invånarnas olika behov av kollektivtrafik, skolor, förskolor, 

 friskvårdsanläggningar, mm. 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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